

Since Jesus Came Into My Heart

Rufus H. McDaniel

But the fruit of the spirit is love, joy, peace, . . . — Galatians 5:22

McDANIEL

Charles H. Gabriel

1 我生命已有了真奇妙的改變，自耶穌來來來
 2 我已停止流蕩不再入那迷途，自耶穌來來來
 3 我深知與救主將永住那美城，自耶穌來來來

1 What a won-der-ful change in my life has been wrought Since Je-sus came
 2 I have ceased from my wan-dering and go-ing a-stray, Since Je-sus came
 3 I shall go there to dwell in that Cit-y, I know, Since Je-sus came

1 住在我心！我久慕的亮光今照耀我魂間，
 2 住在我心！我的罪雖衆多主寶血已塗抹，
 3 住在我心！我心中充滿喜樂勇敢往前行，

1 in-to my heart! I have light in my soul for which long I have sought,
 2 in-to my heart! And my sins, which were man-y, are all washed a-way,
 3 in-to my heart! And I'm hap-py, so hap-py, as on-ward I go,

自耶穌來住在我心！自耶穌來住在我
 Since Je-sus came in-to my heart! Since Je-sus came in-to my

心，自耶穌來住在我心，喜樂潮溢我
 heart, Since Je-sus came in-to my heart, Floods of joy o'er my

魂如海濤浪滾滾，自耶穌來住在我心。
 soul like the sea bil-lows roll, Since Je-sus came in-to my heart.